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Výsledek se brzy dostavil…
litterate.cz/vysledek-se-brzy-dostavil

Do celkové skládačky, jak už brzy slavně zvítězíme nad Ruskem si

přidejte další dílek. Klesající akcie evropských bank. Jako obvykle se

nám sem přelily problémy z USA, ale oni tam za Atlantikem mají

přece jenom lepší možnosti s tím něco dělat, než evropští vazalové.

Jejich dolar je pořád ještě rezervní měna (alespoň pro Evropu),

pořád si ho ještě mohou tisknout jak chtějí a v posledních měsících

docela slušně vydělali na energetických surovinách, které evropští

hejlové kupovali nejdráž v historii. Nebudu zabíhat do detailů,

přečtěte si Pavla Šika na fejsbůku, jehož rozbory jsou naprosto

dokonalé a pochopitelné i pro laiky.

Ani nebudu mluvit o tom, že po roce trvalých vítězství se nám nějak

roztrhl pytel se špatnými zprávami. Prý není střelný prach, takže se

nedá zvýšit výroba munice… generál Pelz si dovolil udělat rozhovor,

který jako by z oka vypadl našim spekulacím zde na Kydech. Jak

vidíte, nemysleli jsme si to jen my dezoláti, ale znalejší došli ke

stejnému závěru a ó hrůzo, dovolují si ho (už) vyslovit na veřejnosti. I

v majnstrýmu se začínají objevovat podivné poměry ztrát – jako že

Ukrajina ztratila 200 tisíc mrtvých a Rusové 20 tisíc. Pokud by toto

byla pravda, tak už nepotřebujete žádné další vysvětlení ruské taktiky

ani jejich záměrů.

https://www.litterate.cz/vysledek-se-brzy-dostavil/
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Čínský prezident jede do Ruska na tři dny, ale určitě to nic

neznamená. Putin se v klidu prochází po Mariupolu. Bulíře zmlátili,

že si dovolil defétistické řeči (a může být rád, že to přežil a vyvázl).

Trump je si jistý vítězstvím ve volbách příští rok a určitě se modlí k

Všemohoucímu, aby do té doby Biden nadělal ještě pár dalších

katastrof. A u nás se měsíc co měsíc dozvídáme, jak jde rozpočet do

hajzlu a jak bude zapotřebí o to víc ždímat z lidu nové daně.

Hele, všímáte si, že nejuměřenějším politikem posledního roku je

Babiš? Když si poslechnete jeho loňská vystoupení, tak tam

neuslyšíte, že benzín bude stát 150 Kč. Nebo, že v zimě zmrzneme,

protože nebude plyn. My jsme všechna ta rizika hodnotili mnohem

dramatičtěji, ale on měl pravdu. Upozorňoval na reálné problémy,

nijak je nezveličoval ani nesnižoval. Byl to i Babiš, který několikrát

řekl na plnou hubu, že inflaci by nejlépe vyřešilo snížení cen energií.

Navrhoval vykoupení minoritních akcionářů ČEZu a dokonce na to

mělo hnutí ANO napsaný i nějaký parlamentní návrh, jak to udělat.

Babiš vlastní u nás i na Slovensku jedny z největších spotřebitelů

plynu. Slovenská Šaľa (tuším) dělá asi čtvrtinu tamní spotřeby. A tak

měl Babiš svoje zprávy a věděl líp než my všichni, jak to s plynem

doopravdy bude. Nijak to nedramatizoval, ale také nezlehčoval. Jeho

připomínky byly navýsost odborné (možná proto jim nikdo

nevěnoval pozornost)

Byl to Babiš, který mluvil o zprostředkování míru za pomoci Francie

a Maďarska. (Asi proto bylo nutné nasadit Haagský tribunál, aby se

to nedalo udělat). Babiš není nijak proruský, ale také není

proukrajinský a i když to leckomu nevonělo, mluvil o reálných

možnostech, jak k míru dojít. Opět se to obešlo bez vzdušných

zámků, možná proto to bylo tak málo atraktivní. Nebyly to žádné

chiméry ani zbožná přání, ale politický realismus, kterému

samozřejmě bylo nutno zabránit, protože už brzy zvítězíme i bez

střelného prachu. Stačí projevit patřičné morální rozhořčení nad

Veľkým bocianem a všechno ostatní se stane samo.
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A to je celá ta politika Antibabiš, ne? Stačí se zbavit zloducha,

odstavit ho od moci, stačí se patřičně rozhořčit nad jeho praktikami,

které ve skutečnosti vyfabulovali režimní intervjuci (ano, soud Babiše

osvobodil), stačí kolektivně projevit pět minut hněvu a hned jak

zloduch zmizí ze Strakovky, tak vysvitne slunce a všechno se samo

napraví.

Teď prožíváme výsledky této politiky. Babiš a jedině Babiš byl

tématem minulých voleb. Všichni byli proti Babišovi… i Okamura. I

milion lidí, kterým hlas propadl. Fiala se stal premiérem, protože

slíbil, že zatočí s Babišovou drahotou a Babišovými způsoby.

Výsledek se už dostavil a vidíte ho denně na cenovkách v

hytlermarketu.

Kde se stala chyba? Inu, morální rozhořčení nestačí. Nestačí se jen

ujistit, že Pětikolka jsou ti hodní a Babiš je ten zlý. Ono se to totiž

musí umět. Podle pražské kavárny vyhráli ti hodní, morální a

správní. Vyhrálo dobro. Bohužel velmi neschopné dobro. Zoufale

neschopné. V tomto ohledu se Fiala neliší od Bidena, ale vlastně ani

od Ládi Vrabela. Ono se prostě nestačí jen hemžit a projevovat

správné názory. Na jakoukoliv stranu. Nic se nestane samo. Vždycky

to chce kupu práce, znalosti a nebo alespoň ochotu se poučit.

Kolektivní tanečky nenahradí ekonomickou neznalost a hospodářský

diletantismus. I když je vláda podle všech měřítek líbodémo

dokonale morální, pokrok a prosperita se nedostavily. Naopak…

správný kafírník se připravuje na návrat do středověku, jen si ještě

myslí, že to bude romantické.

Babiš dělal reálpolitiku. Tady i v Evropě. Nemachroval, ale zařizoval,

aby se vlk nažral a koza zůstala celá. Podepsal grýndýl, ale bez

časového rámce a chtěl za to spoustu evropských miliard do

rozpočtu. Nevymýšlel jak zmizet z EU, která nás kompletně

obklopuje, ale snažil se odstraňovat netarifní bariéry. Spolupracoval

s V4, kamarádil se s Orbánem a přikláněl se k Francii jako nejmenší

velmoci, která u nás má nejméně sil na prosazování svých zájmů. Kde

se nedalo vzdorovat, tam alespoň překážel a brzdil. Povinné očkování
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nezavedl a v poslední době několikrát říkal, že by covid příště řešil

jinak. Aneb, když to děláte v rámci možností dobře, jen se tím

nikomu nezavděčíte.

Teď máme u kormidla představitele morální politiky. Pamatujete na

Vítka Rakušana a jeho předvolební plakáty? Svým způsobem to

pokračuje i Petrem Pavlem. Řád a důstojnost… opět morální

kategorie. Akorát je to morálka založená na tom, že jim jejich

příznivci hodně odpouštějí a nás o to víc nenávidí. Výsledek se brzy

dostavil. Za rok a půl se nic nevyřešilo, jen se skoro všechno rapidně

zhoršilo. Proč? Protože schopností netřeba. Stačí být mravní podle

líbodémo měřítek a vše přijde samo.

 

 


